
 
 

S i d e  1 | 2 

 

Referat for menighedsrådsmøde d. 12.12.2023, kl.18 

Mødested: Bredgade 64, 2. sal, Sankt Ansgar Kirke 
 

Fremmøde p. Marcos Romero, p. Daniel Steiner Ebert, Nik Bredholt (Formand for MR), Estrid Maria 
Ryom, Petter Becker-Jostes, Roch Rutondiye, Frandina Olivo, Parminder Singh, Adam 
Schwarz og Nora Palacios. 

Fravær  - 
Elektroniske 
dokumenter 
modtaget på forhånd 

Dagsorden for mødet modtaget sendt af Nik den 05/12/2023 (elektronisk) 
 

 

Punkt Titel Beskrivelse 

1 Godkendelse af dagsorden Den blev godkendt. 
 

2 Godkendelse af noter fra 
mødet den 23.10.2023 

Det blev godkendt  
 

3 Valg af referent Der blev spist hos sognepræsten, da mødet blev en sammenkomst og 
årsafslutning, inden jul. 

4 Sognepræsten orienterer Der er kommet 2. mio kr i tilskud, som skal bruges på bygningerne ved 
siden af kirken. Arbejdet i huset er lige startet. Der er fundet lidt asbest 
(fliser), og der har været et par vandskader i lejligheden. 
 
Der er en liste over 12 mulige kommunionsuddelere. Martin hjælper med 
1-dag kursus, inden de møder Biskoppen.  
 
Vi har fået lidt penge til et tæppe til kirken. Der er kommet et tilbud på 
13.485 kr. til et tæppe, som inkl. monteringen. P. Marcos kigger på 
tilbuddet og indhenter muligvis et nyt. En ny rampe til hjælp med adgang 
for handicappede til kirken skal overvejes. 
 
Ved kirkekaffen forrige søndag blev der udtryk politiske holdninger. 
Menighedsrådet besluttede, at der ikke mere kan være politiske 
markeringer i forbindelse med kirkekaffen. 
 
Paven Frans har udnævnt ærkebiskop Julio Murat til apostolisk nuntius for 
Sverige og Island, og nu også for Danmark. Han er født i Tyrkiet, har været i 
Africa og afløser monsignor James Patrick Green.  
 
Den selvejende institution "Den nordiske Valfart til Lourdes" fejrer 55-års-
jubilæum i år. Fra Den Nordiske Bispekonference deltager Biskop Czeslaw 
Kozon i årets valfarten i juli måned. 
 
Nyhedsbrev: Der blev drøftet, hvad det indebærer at være frivilligt på 
området. Der skal være frisk indhold på nyhedsbrevet og teknikken skal 
fungere. 
 

5 Menighedsrådsformanden 
orienterer 

 Der har været Pastoralrådsmøde i november måned. 
 
Katolsk Orientering får en ny kommunikationschef, da både den 
nuværende informationschef og redaktør stopper d. 31.12. 

6 Evaluering af Kirkeskat 
Kampagne i november 
 

Vi skal vente på resultaterne. Tak til alle dem, der har reageret på 
kampagnen eller har tænkt at gøre det. 

7 Forberedelse af 
menighedsmøde om 
Synode 

Vi holder en udvidet kirkekaffe med fortsættelse af den synodale samtale 
efter messen søndag den 7. januar. Det er også Hellig Tre konger. 

8 Sankt Ansgars fest - 
forberedelse 

Vi havde en god diskussion, om det skulle være en lørdag aften eller en 
søndag efter messen. Vi endte med at gå ind for en lørdag, som ikke var en 
lørdag, hvor der var familiedag. Det bliver den 27. januar kl. 18. 
 
P. Daniel, Nik og Frandina tilmelder sig til at forberede festen. 



 
 

S i d e  2 | 2 

 

12 Eventuelt Der er ny procedure omkring kirkekaffen. Det blev drøftet, at beløbet i 
kontantkassen skal indbetales på MobilePay. 
 
Datoer for de første 3 MR-møder i 2024: 

- Mandag den 5. februar kl. 19 
- Mandag den 11. marts kl. 19 
- Mandag den 22. april kl. 19 

 
Dørvogtere fra menighedsrådet indtil næste MR-møde: 

- 17/12 Nik 
- 24/12 Adam 
- 31/12 Petter 
- 07/1 Frandina 
- 14/1 Rock (dåb) 
- 21/1 Frandina 
- 28/1 Nik 
- 4/2 Petter 

Målet med dørvogterne er at give en mere aktiv velkomst til kirken. 
Ordningen vil evalueres efter d. 05/02. 

 

 


